

## Seruan Jihad di Atas Palestin dari *Rābiṭah al-‘Ālām al-Islāmī*

*Bismi Allāhi al-rahmani al-rahīm*

Firman Allah Ta‘ālā: “*Yā ayyuhā alladhīna āmanū istajībū lillāhi wa li al-rasūli idhā da‘ākum li mā yuhyīkum wa i‘lamū anna Allāhu yaḥūlu bayna al-mar‘i wa qalbihi wa annahū ilayhi tuḥsharūn*”. Artinya: “Wahai orang-orang yang beriman! Perkenankanlah Allah dan rasul-Nya, apabila dipanggil-Nya untuk memberi kehidupan kepada kamu, dan ketahuilah bahawa Tuhan itu membatasi di antara manusia dan hatinya. Dan kepada-Nya kamu akan dikumpulkan” – (Sūrat al-Anfāl ayat 24).

Sesungguhnya loceng jihad suci telah berbunyi, telah tibalah saat yang kita nanti-nanti dari sejak dua puluh tahun. Inilah dia Israel telah melancarkan peperangan yang kejam ke atas kita – umat Islam – dengan dibantu oleh kaum *imperialist*, disokong oleh musuh-musuh Islam. Inilah dia mereka saudara-saudara kamu yang terdiri dari pemimpin-pemimpin dan penganjur-penganjur rakyat dari negara-negara Arab dan Islam sedang menyusun suatu barisan untuk bergerak membebaskan Palestin tanah air mereka yang dirampas dari cengkaman kuku besi bangsa Yahudi yang durjana dengan mengadaikan jiwa raga mereka di dalam jihad suci yang akan menentukan kedudukan kota suci Islam Baitul Maqdis di Palestin.

Demi sesungguhnya *Rābiṭah al-‘Ālām al-Islāmī* yang telah bercita-cita dari sejak ia ditubuhkan untuk berjuang mempertahankan hak mutlak orang-orang Islam, terutamanya soal Palestin, dengan ini menyeru dan merayu kepada tuan-tuan sekalian untuk melancarkan jihad *fi sabīli Allāh* bagi mengembalikan tanah suci Islam kepada orang-orang Muslimin. Firman Allah:

“*Infirū khifāfan wa thiqālān wa jāhidū bi amwālikum wa anfusikum fi sabīli Allāhi dhālikum khayrun lakum in kuntum ta‘lamūn*”. Artinya: “Berangkatlah dengan perasaan ringan (berjalan kaki) dan dengan perasaan berat (berkenderaan) dan berjuanglah dengan harta dan diri (nyawa) kamu di jalan Allah, kerana yang demikian itu paling baik bagi kamu, jika kamu mengetahui” – (Sūrat al-Tawbah ayat 41).

Sesungguhnya perasaan tamak haloba Israel dan impiannya yang luas itu, begitu pula cita-cita yang terpendam di lubuk hati Ṣahyūnī (Zionis) *international* untuk mempersatukan bumi Palestin di antara pinggir dua sungai (Dijlah dan Furat) dan *wādī al-Nīl*, bahkan mereka bercita-cita dengan perasaan sombong dan bongkak untuk memperluaskan bumi jajahannya hingga ke Khaybar, ke Madīnah al-Munawwarah *madīnah al-Rasūl al-a‘zam ṣallā Allāhu ‘alayhi wa sallam*. Sesungguhnya kepercayaan dan cita-cita kami mewajibkan kami mesti menghancurkan bibit-bibit penyakit merbahaya yang disemaikan oleh kaum *imperialist* di atas bumi tanah air kami yang mulia itu, serta membongkar hingga ke akar umbinya. Firman Allah di dalam sūrat al-Barā‘ah ayat (14):

“*Qāūlūhum yu‘adhdhibuhumu Allāhu bi aydīkum wa yukhzihim wa yanṣurkum ‘alayhim wa yashfi ṣudūra qawmin mu‘minīn*”. Artinya: “Perangilah mereka! Tuhan akan menyeksa mereka dengan tanganmu dan akan memberikan kehinaan kepada mereka, dan Tuhan akan membantu kamu melawan mereka, dan akan mengubati (menyenangkan) dada kaum yang beriman”.

### Seruan yang kedua

Ini dia gerombolan Zionis *international* yang mewakili seluruh bangsa Yahudi (Israel) sedang merayap dengan langkah yang teratur untuk menguasai dan menodai tanah suci Islam yang ketiga sebagai kiblat pertama

kaum Muslimin dan tempat perjalanan *al-Rasūl al-a‘zam ṣallā Allāhu ‘alayhi wa sallam* dengan membawa cita-cita jahat untuk mengikis bekas-bekas lama keagungan Islam yang terletak di tanah suci yang diberkati Allah itu.

Ini dia saudara-saudara kamu yang terdiri dari pemimpin-pemimpin dan penganjur-penganjur rakyat dari negara-negara Arab dan Islam sedang bergerak maju ke hadapan untuk mempertahankan tanah air mereka dari segenap penjuru, mempertahankan setiap inci dari bumi Baitul Maqdis dengan semangat keberanian yang luar biasa, dan jiwa kepahlawanan yang gagah perkasa. Para *shuhadā’* mereka berguguran ke bumi seorang demi seorang dengan perasaan reda memikul tanggungjawab yang didatangkan oleh Allah dan dengan perasaan gembira menghadapi mati sedikit pun mereka tidak berasa gentar dan berdukacita.

Bersegeralah! Dan bersegeralah melancarkan jihad suci, untuk mempertahankan akidah dan kehormatan agama kamu, untuk mempertahankan kesucian tanah air kamu iaitu negara-negara Islam.

Sesungguhnya masa bercakap telah berlalu, sekarang telah tibalah masa berjuang dan bekerja.

Sesungguhnya di pihak *Rābiṭah al-‘Ālām al-Islāmī* sedang menunggu-nunggu daripada tuan-tuan bantuan-bantuan dan sumbangan-sumbangan yang tegas supaya dapat dipertunjukkan kepada seluruh alam bagaimana keteguhan perpaduan umat Islam dan bagaimana mendalamnya perasaan *ukhuwwah Islāmiyyah* (rasa persaudaraan Islam) di antara sesama umat Islam. Firman Allah di dalam sūrat Āli ‘Imrān ayat (139):

“*Wa lā tahīnū wa lā taḥzanū wa antumu al-‘ālawna in kuntum mu‘minīn*”. Artinya: “Dan janganlah kamu bersifat lemah dan jangan berdukacita sedang kamu lebih tinggi, kalau kamu benar-benar orang beriman”.

Makkah al-Mukarramah: Setiausaha Agung  
*al-Rābiṭah al-‘Ālām al-Islāmī*  
Mohammed Suroor al-Sabban.  
1 Rabi‘ al-Awwal 1387H.